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Besluitenlijst Auditcommissie 11 september 2023 
 
Aanwezig:  

- Leden: Menno Aman, Peter Collignon (plv voorzitter);  
- Audrey Cohen (wethouder), Bea Vrijhof (coördinerend adviseur interne beheersing); 
- Aline Verhoef-Franken (griffier). 

Afwezig: De leden Adinda van de Beek, Matthias Blankesteijn, Cathy van Manen, Mark van 
der Stelt; Berry Pap (concerncontroller). 

 
 

nr Onderwerp  

1.  Opening en vaststelling 
agenda 

Er zijn vier afmeldingen, er zijn onvoldoende leden 
aanwezig. De agendapunten worden wel doorgenomen, 
maar er kunnen geen besluiten worden genomen. 

2.  Vaststellen besluiten-
lijst 12 juni 2023. 

Volgende keer terug op de agenda. 

3.  Voortgang opvolging 
bevindingen 
accountant 

Er wordt geconstateerd dat er acht bevindingen op het 
overzicht bij zijn gekomen en acht eraf zijn gegaan, het totaal 
aantal is gelijk gebleven. Vraag over wijze van prioritering: 
Bea Vrijhof antwoordt dat dit voor de oudere punten is 
conform hoe de (vorige) accountant het heeft aangegeven, 
voor de nieuwe punten is dit ambtelijk gedaan. Vraag over 
punten met hoge prio in 4e kwartaal: wethouder geeft aan dat 
geprobeerd wordt te sturen op zaken die hoge prio hebben. 
Dit is een opgave voor de hele organisatie (en niet alleen voor 
de vic). Het is belangrijk in het kader van de komende andere 
wijze van rechtmatigheidsverantwoording; het krijgt ook meer 
(bestuurlijke) aandacht. De wethouder brengt de zorg van 
commissieleden over de openstaande punten over. 

4.  Opzet Begroting en 
Jaarrekening 

De wethouder geeft een toelichting. De uitkomsten van de 
interviews heeft BMC gebruikt voor het maken van een 
dummy voor de begroting. Er is vooral gekeken hoe het 
eenvoudiger kan, onder andere de teksten. Ook is veel 
informatie naar bijlagen gegaan om de programma’s 
handzamer te maken. 
In januari op de agenda zetten en terugblikken. 

5.  Beleidskader 
Rechtmatigheids-
verantwoording 

- Er wordt gevraagd of er is getest. Bea Vrijhof geeft aan dat 
er in BNLP-verband wat proef is gedraaid. 
- Peter stelt voor als commissie een positief advies mee te 
geven voor de raadsbehandeling op 21 september. (Per 
mail is de commissie akkoord; AV.) 

6.  Meetbaarheid 
doelstellingen 

De wethouder geeft aan dat er voor twee programma’s een 
begin is gemaakt, maar dat er nog wel stappen gezet 
moeten worden. (Dit sluit overigens aan bij stapsgewijze 
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nr Onderwerp  
werkwijze zoals de auditcommissie die in de 
overdrachtsbrief eerder heeft verwoord.)  

Dit onderwerp meenemen bij de terugblik op de begroting in 
de auditcommissie in januari. 

7.  Rekenkamercommissie - Geen vragen over de twee lopende onderzoeken over 
‘Inclusieagenda’ en ‘Ondermijning’.  
- De rekenkamercommissie vraagt akkoord voor het 
opstarten van het doorwerkingsonderzoek Woonbeleid. (Per 
mail is de commissie akkoord; AV) De vraag wordt 
meegeven in hoeverre de doelstellingen uitvoerbaar waren. 
- De griffier blikt vooruit op het jaarlijkse overleg 
rekenkamercommissie-griffiers op 12 september. Onder 
andere zal worden gesproken over de manier waarop de 
contacten tussen de rekenkamercommissie en de raden 
plaatsvinden. Daarnaast wordt gesproken over de 
besluitvorming door de raden naar aanleiding van de 
nieuwe wet versterking decentrale rekenkamers; het lijkt er 
op dat de besluitvorming in Zeewolde vertraging oploopt, 
het is nog onduidelijke welke consequenties dat heeft voor 
de andere gemeenten. 

8.  Rondvraag en sluiting Geen punten voor de rondvraag. 
De vergadering wordt om 20.45 uur gesloten. 

 
 
 
Actiepunten vorige vergaderingen 
 
 Onderwerp (datum overleg) Stand van zaken 
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